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Vi kan glädjande meddela att prognosen för året kommer visa ett positivt 

resultat om än inte riktigt lika bra som föregående år. 

 

Till kommande Höstmöte kommer vi att redovisa en budget och 

verksamhetsplan för 2024 och vi har en rad investeringar till kommande 

säsong som t ex Golfstudion, ny spruta som håller för de nya 

arbetesmiljökraven, en ny vält, upprustning av restaurangen samt 

ytterligare en säsongsarbetare till banan samt utökad tid till extra tränare. 

 

Vi avser att även fortsättningsvis erbjuda en bra, välskött bana. Vår delvis 

nya banpersonal har nu kommit in i klubbens skötselprogram och rutiner. 

 

Vi erbjuder detta till fortsatt väldigt fömånliga medlemsformer. Vårt 

värdegrundsarbete som startade i mars har nu resulterat i tre stycken 

Värdeord: Engagerande, Inkluderande och Glädje. Mer om detta 

presenteras på Höstmötet. 

 

Vi har arbetat fram en ny Antidopingplan och Kvalitetssäkring som ni kan 

läsa mer om på hemsidan. 

 

Sist men inte minst har vi kommit överens med två personer som vill driva 

vår restaurang fr o m kommande säsong. Mer information och presentation 

av de nya krögarna kommer… 

 


